

SVENSKA DANSSPORTFÖRBUNDET

Styrelseprotokoll 8–2025

§§ 61–69

Datum: 2025-09-25

Tid: 18.00 – 21.15

Plats: Digitalt

§ 61 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordföranden Daniel Rolin hälsar alla välkomna och öppnar mötet.	
Närvarande:	Daniel Rolin, Oscar Ågren (Närvarade 1-5, 7c+j, 6a, 6i), David Ekroth, Ulrika Lindström, Jennie Johansson, Judith Martinez Åkesson och Robert Kaland (Närvarade 1-5, 7c+j, 6a, 6i, 6b-6h, 7a-b, 7d-e, 7h, 7k)
Förhinder:	Anna Isvén, Mike Gamble och Therese Magnesen Komét.
Tjänstgörande suppleanter:	Robert Kaland, Jennie Johansson och Ulrika Lindström
Adjungerande:	Thomas Jansson GS, Theres Frifarare Kansliet (Närvarade 1-5, 7c+j, 6a, 6i, 6b-6h) Zandra Idenius (Närvarade 1-5, 7c+j)
Valberedning:	Ronny Magnusson
Sekreterare:	Thomas Jansson, GS
Justering:	David Ekroth
Föredragningslistans godkännes:	Godkändes
Föregående protokoll:	Föregående protokoll nr 7 2025-08-29. Godkändes och lades till handlingarna. VU Protokoll 2025-09-11 godkändes och lades till handlingarna

§62 EKONOMI

Punkt	Ärende	Ekonomi
a)	Ekonomirapport	Ekonomirapport presenterades, diskuterades och lades till handlingarna. Utbildningarna lyftes särskilt och kommer att bli en viktig del i det kommande budgetarbetet.

§63 GS RAPPORT

Punkt	Ärende	Beslut
-------	--------	--------

a)	GS Rapport	Förbundsstyrelsen tog del av rapporten som godkändes och lades till handlingarna.
b)	Info från RF, SOK och internationellt	Löpande information har delgetts styrelsen via mejl.
c)	Beslutslogg och åtgärdslista	Genomgång av beslutsloggen.
d)	Avförda föreningar, nya föreningar och föreningar som gjort namnbyte	Nya föreningar, Avförda föreningar/begärt utträde Ingen ny rapport Namnändringar Ingen ny rapport Totalt är vi 184 föreningar inom DSF. Antidoping Vaccinera Klubben; 67 unika föreningar som är vaccinerade.

§64 VO/SO/STÖD VIKTIG INFORMATION

Punkt	Ärende	Beslut
a)	Protokoll VO Disco Stagedance Möte 8 20250912	Förbundsstyrelsen har tagit del av rapporten och lägger den till handlingarna.
b)	Protokoll VO Disco Stagedance Möte 9 20250917	Förbundsstyrelsen har tagit del av rapporten och lägger den till handlingarna.

§65 PROJEKT RAPPORT

Punkt	Ärende	Beslut
a)	Mediaplanering	Zandra Idenius kansliet var adjungerad och presenterade mediaplanen och våra tankar om de olika kommunikationskanalerna inom förbundet. Förbundsstyrelsen har tagit del av rapporten och lägger den till handlingarna.
b)	Kvartalsrapport Inkluderingsprojektet Q2 och Q3	Förbundsstyrelsen har tagit del av rapporten och lägger den till handlingarna.
c)	Statusrapport 65+	Förbundsstyrelsen har tagit del av rapporten och lägger den till handlingarna.
d)	Rapport 2 Underbara Barn mässan	Förbundsstyrelsen har tagit del av rapporten och lägger den till handlingarna.

§66 ANMÄLDA ÄRENDEN/INKOMNA SKRIVELSER

Punkt	Ärende	Beslut
a)	Lets Dance	GS redogjorde från uppföljningsmötet med TV4. Danssportförbundet har inte erhållit full leverans vilket gör att vi har möjlighet att återinvestera beloppet i en annan produktion alternativt få en kredit på 161.224:- Förbundsstyrelsen beslutar att: - att krediten återbetalas till Danssportförbundet och väljer att använda dessa medel till andra satsningar för Danssportförbundet. - att se över associationsrätten för 2026
b)	Utträde Hudiksvall Bugg och Swing	Hudiksvall Bugg & Swing begär utträde ur Svenska Danssportförbundet. Deras beslut är taget på föreningens årsmöte och är hanterat från deras sida korrekt. Förbundsstyrelsen beslutar att: - Godkänna föreningens ansökan om utträde ur Svenska Danssportförbundet.
c)	Beslutsunderlag Nipbuggarna	Dansklubben Nipbuggarna (NIP) togs ut för stickprovsmässig kontroll 2020 men hade under pandemin knappt någon verksamhet. Granskning av årsmöteshandlingar, stadgar mm enligt vår rutin genomfördes i mars 2021 och från september 2022 var föreningens verksamhet igång igen. Trots påminnelser via mejl (senaste 2025-06-05) och telefonsamtal (2025-02-21) har inga handlingar inkommit efter 2022. Förbundsstyrelsen beslutar att: - Förbundsstyrelsen beslutar att Dansklubben Nipbuggarna utesluts som medlem i Danssportförbundet på grund av underlåtenhet att följa kraven enligt punkt 9, 5 §, 7 kapitlet i förbundets stadgar. Föreningen har 14 dagar på sig att överklaga beslutet till

		Riksidrottsnämnden sig enligt 2 § 7 kap i samma stadgar.
d)	Bildande av Stödområde DansTV	DansTV gruppen har inlämnat ett förslag att formalisera gruppen till ett Stödområde för att bli en del av Danssportförbundet. 1. Förslag att Stödområde DansTV bildas för att förtydliga gruppens plats i organisationen. Formatet som stödområde passar bra i och med de funktioner som stödområde ska ge inom DSF. 2. Förslag att tidigare beslutade Instruktioner arbetsgruppen DansTV gäller fortsatt för Stödområde DansTV. 3. Förslag att stödområdet bemannas av: • David Ekroth, ordförande • Björn Lundqvist, ledamot • Fredrik Reuterberg, ledamot • Christer Lindh, ledamot • Artur Gross, ledamot • Amanda Hugoson, ledamot Förbundsstyrelsen beslutar: - Att bilda Stödområde DansTV. - Att tidigare beslutade instruktioner för arbetsgruppen DansTV härnäst gäller för Stödområde DansTV. - Att Stödområde DansTV bemannas av: • David Ekroth, ordförande • Björn Lundqvist, ledamot • Fredrik Reuterberg, ledamot • Christer Lindh, ledamot • Artur Gross, ledamot • Amanda Hugoson, ledamot
e)	Extern användning av DansTV	DansTV har fått frågan att sända från evenemang utanför Danssportförbundet och olika för- och nackdelar diskuterades. Förbundsstyrelsen beslutar - att återremittera ärendet till DansTV och kansliet för att återkomma med ett koncept och upplägg för externa sändningar och med

		riktlinjer som säkerställer att det inte blir på bekostnad av eller drabbar Danssportförbundet.
f)	SLT Arvoden, ersättningar och avgifter	Kansliet har skickat in ett uppdaterat dokument gällande Arvoden, ersättningar och avgifter efter att det remitteras till Verksamhetsområden och SO-tekniska (Samordningsområde). Förbundsstyrelsen beslutar - att fastställa dokumentet gällande Arvoden, ersättningar och avgifter.
g)	Riktlinjer vid Streaming	Riksidrottsförbundet har inrättat nya riktlinjer för Streaming(filmning) av barn och ungdomsidrott. Det får till följd att respektive SF behöver se över sina egna rutiner inom området. Förbundsstyrelsen beslutar - att tillsätta en grupp bestående av Ida Kvist, Zandra Idénus, Robert Kaland, samt representanter från JK och DanTV att medverka i RF:s möten samt ta fram nya uppdaterade riktlinjer för streaming inom Danssportförbundet. - att samtidigt se över förbundets utgivningsbevis för publicering på hemsida och andra medier.
h)	Beslutsunderlag förändring av tävlings- och licensår	DSF:s tävlingsår och säsong sträcker sig mellan 1/7–30/6, men licensår och åldersförflyttningar följer kalenderår. SO Tekniska har sett ett behov av att dessa två följer varandra för en enhetlig tävlingsstruktur och för att dansare ska kunna köpa en licens för att tävla en tävlingssäsong istället för två som i nuläget. Förbundsstyrelsen beslutar - att fastslå att byta DSF:s tävlingsår och licensår till 1/8-31/7, samt att åldersflytt sker 1/8. Detta gäller från och med 1/8 2026. - Mer information kommer på hemsidan och informeras via våra Verksamhetsområden.

i)	SM BRR krock med WC i BW	Förbundsstyrelsen har tagit del av en skrivelse från det tyska danssportförbundet gällande en kalenderkrock mellan vårt Svenska Mästerskap i BRR och en WRRC World Cup tävling i Boogie Woogie kommande vår. - Uppdrogs till kansliet att besvara skrivelsen och meddela att vi inte har möjlighet att flytta vårt SM

§67 ÖVRIGA FRÅGOR

Punkt	Ärende	Beslut / Notering
a)	Uppföljning Skrivelse Tony Irving	Förbundsstyrelsen har tagit del av materialet och diskuterar hur man ska kunna arbeta framåt med frågan. - Uppdrogs till Förbundsstyrelsens ledamöter att läsa in sig på materialet inför kommande arbetshelg 25-26 oktober.
b)	Uppföljning SM veckan 2026 Karlstad	GS informerar om RFs beslut att inte ha med dansen på SM veckan sommar i Karlstad 2026 kvarstår. En långsiktig plan för SM veckan behöver upprättas vilket ska inkludera en reservplan för det fall Danssporten inte kommer med i ett framtida evenemang. - En arbetsgrupp utsågs att arbeta vidare med frågan bestående av Robert Kaland, Judith Martinez Åkesson, Daniel Rolin och GS.
c)	Enkät arbetsmiljö på kansliet	Oscar och Daniel presenterade en ny arbetsmiljöenkät för hela kansliet som är digital i Microsoft Forms. - Förbundsstyrelsen beslutar att testa den både på kansliet och Förbundsstyrelsen och utvärdera vid kommande styrelsemöte.
d)	Digitalisering av handlingar	Daniel presenterade olika exempel på hur vi kan digitalisera våra processer i styrelsen och kansliet och mötet beslutade att börja med att testa en beslutsunderlagsmall i Microsoft Forms.

e)	Föreningsforum	GS lyfte frågan om våra digitala föreningsforum och hur vi får ut det mesta av dessa. Förbundsstyrelsen föreslår två digitala föreningsträffar med riktade teman som exempelvis STIM/SAMI, Utbildningar, nya Idrottsarenan, nytt licensår etc. Samtidigt kan vi kalla till två riktade forum som kan ledas av verksamhetsområden eller våra distrikt. Det finns flera bra exempel på riktade digitala forum som är väldigt lyckade. Exempel på det är VO Disco/Stage tävlingar, Trygg idrott, 65+ eller Paradansnätverk.
f)	Projekt Barn och Unga FUP	Förbundsstyrelsen diskuterade hur får vi detta att hända? Det uppdrogs till Förbundsstyrelsen ledamöter att läsa in sig på Danssportförbundets förbundsutvecklingsplan gällande Barn och Ungdom och ta upp frågan igen på arbetshelgen den 25-26 oktober.
g)	Reduca för föreningsstyrelser	Danssportförbundet har fått tips att Gymnastikförbundet skapat ett avtal för sina föreningar gällande ett digitalt stödsystem Reduca, för föreningsstyrelser. Vid en första undersökning visar det på en omfattande licenskostnad. Dessutom kommer det en del nya stödfunktioner i nya Idrottsarenan för att underlätta för föreningarna arbete. Mötet var överens om att avvakta den nya Idrottsarenan.
h)	Ny organisationsbild	Förbundsstyrelsen diskuterade förbundets organisationsbild och alternativ för att ytterligare tydliggöra hur våra olika funktioner samverkar.
i)	Bemannning i VO / Stödområden	Ordförande och GS redogjorde för hur bemanningen ser ut i våra olika verksamhetsområden och Stödområden.
j)	Elitidrottsvänliga lärosäten	Oscar Ågren informerade om Elitidrottsvänliga lärosäten och det uppdrogs till kansliet att informera om dessa möjligheter. Anna Lena Holgersson arbetar med dessa frågor och kan kontaktas för ytterligare information.
k)	Fox nästa steg	Nästa möte kommer att ske på söndag den 28 september kl 16.00. Agendan handlar om att identifiera inom vilka områden man kan påbörja samarbetet. Ett område skulle exempelvis kunna vara utbildning.

I)	Avgifter 2026	Medskick till Förbundsstyrelsens ledamöter att fundera kring vilka möjligheter som finns för exempelvis Grenspecifika licensavgifter? Samtidigt ska en utvärdering göras av sanktions- och arrangörsavgifter under hösten. Frågan lyfts igen i samband med arbetshelgen 25 - 26 oktober.
----	---------------	--

§68 FRAMTIDA MÖTEN OCH ARBETSHELGER

Punkt	Ärende	Beslut
a)	Framtida beslutade möten och arbetsdagar	FS arbetshelg 25–26 okt FS möte 30 okt – Digitalt FS möte 27 nov – Digitalt FS möte 18 dec – Digitalt FS möte 29 jan 2026 – Digitalt FS möte 26 feb 2026 – Digitalt FS arbetshelg 7–8 mars FS möte 26 mar 2026 – Digitalt Förbundsmöte 18 apr 2026

§69 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötesordförande avslutar mötet.

Thomas Jansson
Sekreterare

Daniel Rolin
Mötesordförande

David Ekroth
Justerare

SIGNATURES

ALLEKIRJOITUKSET

UNDERSKRIFTER

SIGNATURER

UNDERSKRIFTER

This documents contains 8 pages before this page
Dokumentet inneholder 8 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 8 sivua ennen tätä sivua
Dette dokument indeholder 8 sider før denne side

Detta dokument innehåller 8 sidor före denna sida

authority to sign
representative
custodial

asemavaltuus
nimenkirjoitusoikeus
huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt
firmateckningsrätt
förvaltare

autoritet til å signere
representant
foresatte/verge

myndighed til at underskrive
repræsentant
frihedsberøvende